

Bulletin No.: AFR-14-27

Attention : All Team Managers/所有车队经理
Subject : Car Transportation Info/车辆运输事宜
Date : 20th May, 2014

To all Team Managers/Competitors:
致各位车队经理及参赛者:

After the races in Sepang International Circuit, there are 2 routes of the containers departed. Please find the information as following:

马来西亚赛事结束后, 货柜经由两种路径返回, 详情如下:

1. From Malaysia to Hong Kong

1. 由马来西亚到香港

Please be noted that the estimated arrival date of containers to Hong Kong will be on 27th May 2014, Tuesday. Please kindly contact Fortune Agent Co. to arrange the containers' import matters to Zhuhai International Circuit by 4th June 2014, Wednesday accordingly.

货柜预计到达香港日期为 2014 年 5 月 27 日 (星期二)。请相关车队联络“开发服务公司”安排货柜进口珠海事宜, 请尽量安排货柜于 2014 年 6 月 4 日(星期三)前到珠海赛车场。

2. From Malaysia to Zhuhai via Shanghai

2. 由马来西亚经上海到珠海

Please be noted that the estimated arrival date of containers to Zhuhai will be on 3rd June 2014, Tuesday.

货柜预计到达珠海日期为 2014 年 6 月 3 日 (星期二)。

Thank your for your kind attention.
谢谢。

Race Administration

赛事秘书处

Asian Formula Renault Series

亚洲雷诺方程式系列赛